

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2023-2024/265 <u>試後活動安排</u>

敬啟者:

現有以下事項通知 貴家長,敬希垂注。

- 1. 6月25日至6月28日為對卷日,上學時間為上午8:15至下午4:10。
- 2. 7月2日至7月10日為試後活動日,上學時間為上午8:15至下午12:45。活動詳情 將透過班主任公布。
- 3. 7月15日為結業禮,上學時間為上午8:15至結業禮完結。
- 4. 7月1日至7月5日為中五級公民與社會發展科內地交流團,請查閱 eClass 通告。
- 5. 7月2日至7月5日為江門龍舟集訓交流團,參與同學請查閱 eClass 通告。
- 6. 7月8日至7月15日為未來之星 香港青少年成都交流團,參與同學請查閱 eClass 通告。
- 7. 7月9日至7月16日為大美青海八天團,參與同學請查閱 eClass 通告。
- 8. 7月8日及7月10日下午為中五級職業英語及日語應用學習課程上課日,所有修讀同學須按時(下午1:30-下午6:00)出席課堂。
- 9. 7月8日及7月10日下午為結業禮綵排,參與綵排同學名單將於7月5日在eClass公布。
- 10. 7月11日進行的非全級性學習活動將另行通知,請留意 eClass 通告。不需參加活動的學生無需回校。
- 11. 7月12日為中一級訓練營,請查閱 eClass 通告。中二至中五級學生無需回校。
- 12. 7月2日至7月10日及7月15日下午進行的非全級性學習活動將另行通知,請留意 eClass 通告。
- 13. 7月16日至7月17日進行的非全級性學習活動將另行通知,請留意 eClass 通告。 不需參加活動的學生無需回校。
- 14. 7月18日至8月31日為暑假,暑假期間進行的學習活動將另行通知,請留意 eClass 通告。

敬請家長督促 貴子弟準時出席。如有查詢,請致電2461 1555 與班主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

二零二四年六月二十五日

Parents Circular 2023-2024/265 Post-Exam Activities' Arrangements

Dear Parents/Guardians,

Please take note of the following items:

- 1. 25 June to 28 June will be paper-checking days. School time will be from 8:15 AM to 4:10 PM.
- 2. 2 July to 10 July are post-exam activity days. School time will be from 8:15 AM to 12:45 PM. Detailed information about the activities will be announced by the class teacher.
- 3. 15 July shall be the school's Closing Ceremony. School time will be from 8:15 AM until the end of the Closing Ceremony.
- 4. 1 July to 5 July are the Mainland Study Tour for Form 5 students. Please refer to the eClass announcement.
- 5. 2 July to 5 July are the Dragon Boat training exchange program. Please refer to the eClass announcement.
- 6. 8 July to 15 July are the Chengdu Study Tour. Please refer to the eClass announcement.
- 7. 9 July to 16 July are the Qinghai Study Tour. Please refer to the eClass announcement.
- 8. 8 July and 10 July in the afternoon are the class days for Form 5 Applied Learning (Vocational English) and Applied Learning (Applied Japanese and Japanese Culture). All students taking these courses must attend classes on time (1:30 PM to 6:00 PM).
- 9. The afternoons of 8 July and 10 July are the rehearsals for the Closing Ceremony. The list of students participating in the rehearsal will be announced on eClass on 5 July.
- 10. 11 July, additional non-form-wide learning activities will be announced separately. Please pay attention to the eClass announcement. Students who are no need to participate in activities do not need to return to school.
- 11. 12 July shall be the training camp for Form 1 students. Please pay attention to the eClass announcement for details. Students from Form 2 to Form 5 do not need to return to school.
- 12. From 2 July to 10 July and 15 July, additional non-form-wide learning activities in the afternoon will be announced separately. Please pay attention to the eClass announcement.



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

- 13. From 16 July to 17 July, additional non-form-wide learning activities will be announced separately. Please pay attention to the eClass announcement. Students who are no need to participate in activities do not need to return to school.
- 14. 18 July to 31 August shall be the summer vacation. Learning activities during the summer vacation will be announced separately. Please pay attention to the eClass announcement.

Should you have any enquiries, please contact your child's class teacher via 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal